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Comencem un nou curs polític carregats d’energia i amb molts projectes per dur a terme el que queda d’any. Aprofitem per fer un balanç positiu de la 
Festa Major on vam gaudir d’una programació rica i diversa que va omplir de vida les places i carrers del poble. Agraïm l’esforç i dedicació de tots els qui 
l’heu fet possible. 
Aquest estiu no hem estat plenament de vacances, ja que ha estat temps per continuar amb les obres de millora que estem duent a terme arreu de la 
Garriga: la remodelació del Casal d’avis, l’arranjament de la teulada de Can Luna per ubicar-hi els nous estudis de Ràdio Silenci, la reforma de la coberta 
del pavelló de Can Noguera i la sala de karate, entre altres equipaments, o l’asfaltatge de més de 4000 m² de carrers. Tot plegat, un seguit d’inversions i 
millores que durant l’estiu hem tirat endavant per avançar amb l’actualització i recondicionament dels equipaments municipals i de la via pública. 
D’altra banda, aquest setembre estrenem nova empresa de jardineria amb la qual pretenem millorar tot el verd urbà del poble. Ha estat un estiu productiu 
i tornem amb ganes de Jornades Modernistes, Nadal i Cap d’Any i sobretot amb ganes de continuar treballant per la Garriga. 
Desitjant que hagueu gaudit de l’estiu i les vacances, ens posem a la vostra disposició i us convidem a seguir-nos a les xarxes socials.

web: juntsxlagarriga.cat ·  X: @juntsxlg  ·  facebook: Junts La Garriga  ·  instagram: @juntsxlg · @: lagarriga@junts.cat

                  Esperem canvis!

Encetem un nou any polític amb ganes i força per exercir la nostra posició d’oposició ferma i demanar que hi hagi canvis a La Garriga.

Caldria valorar temes com la via pública tant pel que fa al centre com als polígons. Anar a passejar per La Garriga és com fer una gimcana, voreres mal-
meses, bosses d’escombraries, … Quan s’arreglarà aquesta situació? Deixarem de posar cons i farem alguna actuació? O anar a voltar pels polígons, amb 
els marges sense cuidar, plens d’herbes altes i arbres morts i caiguts. Cal també esmentar que no hi ha massa papereres on poder llençar quelcom al llarg 
d’aquest recorregut.

Seguint amb aquest tema, les escombraries, se’ns va prometre un canvi en el porta a porta … Per a quan s’espera aquest canvi? I com serà? Aquesta era 
una de les promeses més fermes de l’actual govern, però encara està per veure … De moment, els carrers més bruts i deixats que mai.

En fi, esperem que aquest any sigui més productiu i les promeses de millora es comencin a veure. Nosaltres com a oposició ens encarregarem de recordar 
i reclamar al govern que ho faci.

Esperem que tots hàgiu gaudit d’unes merescudes vacances i que torneu amb les piles carregades com nosaltres!

X: @100x100LG ·  facebook: 100x100LG  ·  instagram: @100x100lg  

Un estiu productiu 
i un nou curs polític



Consistori

                     Servei públic o relacions públiques

Pels republicans, l’exercici del govern consisteix en detectar les mancances del poble, establir prioritats i visualitzar el futur de la població a mig-llarg termini. Així 
doncs, el dia a dia consisteix en treballar intensament per complir amb el servei que ens ha encarregat la gent, sempre amb una visió equitativa. Durant aquest 
propòsit, exercim d’altres funcions, com el contacte amb la gent amb una escolta activa, aprofitant les ocasions que ens brinda la vida de poble i el veïnatge.
Hi ha d’altres maneres de fer. Es pot prioritzar el contacte amb la gent i satisfer les seves demandes immediates. I no només això: dedicar recursos a propiciar 
això que tècnicament en diem fer “relacions públiques”. Aquesta és una estratègia de l’empresa privada per mantenir el lligam amb els seus públics. Però no ho 
oblidem: els ajuntaments no venem producte.
L’actual equip de Govern, de Junts i PSC, prioritza això. I ho veiem tant en decisions centrals com en petits detalls. Posem alguns exemples:
La Festa Major: si s’aposta per allargar-la un dia més -cosa que valorem positivament en pro del jovent-, valdria la pena dotar-lo d’un contingut de qualitat, ja que 
no té massa sentit reduir-lo a un macrobotellot amb música d’una emissora privada de fons. Tanmateix, això arrossega públic -i vots-. Seguint amb l’oci, els balls 
de la gent gran també van molt bé per “passar a saludar”. Fer una política que posi al centre la gent gran passa per estudiar les seves necessitats reals. 
Mentrestant, el projecte de Ràdio Silenci es queda sense lavabo i sense segon estudi de producció, perdem formadors d’adults... Ja s’ho trobaran uns altres.
En l’anterior mandat, els republicans vàrem renovar un clavegueram insuficient; vàrem arreglar un cementiri abandonat; vàrem projectar espais relacionals i 
refugis climàtics pel futur i vàrem ajustar la separació de residus als paràmetres fixats per la Unió Europea. No vam potenciar prou, això sí, la política d’aparador.   

web: www.esquerra.cat/lagarriga  ·  X: @ERCLaGarriga  ·  facebook: @esquerralagarriga  ·  instagram: @esquerralagarriga  ·  @: lagarriga@esquerra.cat

web: lagarriga.cup.cat  ·  X: @cuplagarriga  ·  facebook: cuplagarriga  ·  instagram: @cup_la_garriga  ·  @:  lagarriga@cup.cat

                              La legislatura de la consolidació de la Garriga

Comencem un nou curs polític i, tot just, aquest serà un curs polític important per la Garriga. Durant la campanya electoral vam explicar com era d’important aquesta 
legislatura. L’anterior legislatura havia de ser la que el nostre municipi fes un pas endavant i la COVID va fer que s’aturessin projectes cabdals per la Garriga. Aquest fet, s’ha 
de corregir durant aquesta legislatura que passarà a ser la de la gran transformació. 
En el primer any de legislatura s’ha dedicat un esforç important a fer un ajust del pressupost municipal que ha comportat un sanejament important de l’economia de 
l’Ajuntament de la Garriga i això ens permetrà afrontar reptes importants.
Aquest curs polític es començarà a fer realitat el projecte de la primera promoció d’habitatge social al nostre municipi, enfocats a donar cobertura a que el jovent de la Garriga 
no hagi de marxar del nostre municipi. Es començarà a veure projectes com la millora de l’enllumenat públic, on la Garriga invertirà més de 2 milions d’euros, enfocats a 
establir un sistema d’energia renovable i reducció del consum elèctric. Tindrem nous contractes de manteniment del verd urbà, augmentat el pressupost en un 25% del que 
hi havia fins ara. Seguirem invertint en arranjament de voreres, tal i com s’ha fet durant aquest primer any de legislatura i fer una aposta per millorar els entorns escolars. 
També, durant aquest any, tindrem un projecte important que resolt una de les necessitats del nostre municipi, que és el tanatori municipal, que s’ubicarà al barri de les 
roques i tindrà una sala de vetlla laica. 
Per últim, apostarem en aquest 2024 per promocionar la Garriga com a municipi de qualitat, creant una nova marca de ciutat, treballant amb dos objectius: el primer, donar 
a conèixer tot els aspectes positius que son un tret identitari del nostre municipi i el segon és per augmentar el sentiment de pertinença a la Garriga. Que el Jo Sóc de la 
Garriga, no sigui únicament un grup crític a les xarxes socials, si no que sigui un aspecte d’orgull. 
Aquest any, comencem a treballar per la nova la Garriga, amb el millor de la Garriga històrica, donant resposta a les necessitats de la població i assumint els reptes per 
assumir aquest salt de qualitat. 

web: lagarriga.socialistes.cat  ·  X: @PSClaGarriga  ·  facebook: partit.delssocialisteslagarriga  ·  instagram: @psclagarriga  ·  @: lagarriga@socialistes.cat

Ja ho hem comentat repetidament: la publicació de les dades de l’Enquesta d’Usos Lingüístics de 2019 ha permès que ens caigués la bena autocomplaent dels 
ulls i hem vist com de galdosa està la salut de la llengua catalana, sobretot en alguns aspectes sensibles com el de l’ús social.
Tanmateix, cal insistir en què és més productiu actuar que plorar per les cantonades. El repte és important: atendre les causes que han dut la llengua fins a la 
situació actual, entendre la complexitat de la situació i moure’s amb intel·ligència i perspectiva de futur.
En l’espai que ens permet aquesta peça, assenyalarem tres eixos fonamentals:
1) Garantir formació: és essencial que la «immersió» sigui el model que perdura als centres educatius, però també que tots aquells espais formatius informals 
(extraescolars, clubs esportius) tinguin clar el seu paper des de la perspectiva lingüística. Per això cal formació a tots nivells: des de docents fins a tècniques, són 
moltes les que no són conscients del rol que juguen. Cal garantir l’accés a la llengua i que les que treballen de cara a la ciutadania entenguin el paper de referents 
lingüístics que desenvolupen.
2) Acolliment: creació d’espais segurs i «amics» per a les que volen/voldrien parlar català i no poden. Les que el fem servir tenim la responsabilitat de donar 
l’oportunitat d’incorporar-se a la llengua del país a totes aquelles que no la tenen com a llengua primera. No és només fer-la necessària des de les institucions, 
sinó que s’ha d’entendre com a invitació a construir conjuntament la continuïtat com a poble que vol «ser»: convidar a viure en català, compartint espais de 
socialització lúdics, d’oci, quotidians.
3) La nostra situació no és normal i per això requereix compromís. D’entrada és senzill, tot i que partim d’una premissa molt complicada: provar de viure en català. 
Si mentalment arrenquem d’aquí, podrem començar a ser exigents, a actuar com a subjectes de drets (que els tenim) per poder reclamar i denunciar les seves 
vulneracions, i, per damunt de tot, parlar en català amb tothom com a primera opció amb normalitat i tranquil·litat perquè els beneficis són immensos i els costos, 
ben anecdòtics.

  Treballem per millorar la salut de la llengua catalana
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